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Dagsorden og referat Dato:  

D. 28/10-20 

Tid:  

19-21  

Sted:  

Skoletorvet, Tøndervej 

Benyt indgang fra skolegården/ Rema-siden 

Emne: Skolebestyrelsesmøde 
 

 
I = informationspunkt,  

D = punkt til drøftelse,  
B = punkt til beslutning,  

H= høring 
T = tilsyn 

Mødedeltagere:   
 

Forældrerepræsentanter 
Agnete Nørskov Nielsen, Maibritt Sand Nielsen, Martin Helt Brunsgaard, 

Camilla Bjørn Jensen, Stine Møller Jacobsen, Søren Rasmussen 
Langelund, Elisabeth Gyvelgaard 

 
Elevrådsrepræsentanter: 

Magnus Bjerre Bak 8.d og Christoffer Wang Vildbæk 9.X 
 

Personalerepræsentanter 
Lone B. Larsen og Lotte Simonsen  

 
Ledelsesrepræsentanter 

Karina Lange (Udskolingsleder) og Vibeke Domar (skoleleder).  

 
Referent: Karina Lange 

Ordstyrer: Martin Helt Brunsgaard 
Afbud: Elisabeth Gyvelgaard 

Formål med mødet:   

Behandling af sager af relevans for 
skolebestyrelsen og skolebestyrelsens arbejde. 

Forbered: 

Læs dagsorden og bilag. Besvar spørgeskema for forældrevalgte. 

Anvendelse af mødets resultat:   
 

Medbring:  
Dagsorden og bilag. 
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 Tidsplan Emne Formål med punktet 
(Hvad vil vi udrette?) 

Beslutning  
(Referat – hvem gør hvad?) 

 18:45-19:00 Fotografering og 

godkendelse af 

referat 

Alle skolebestyrelsesmedlemmer skal 

fotograferes.  

Referat godkendt uden 

bemærkninger.  

1. 19.00-19.15 Et godt møde 

(D) 
Hvordan får vi i fællesskab skabt det gode 

bestyrelsesmøde? 

 

Skolebestyrelsen skal: 

Parvis arbejde om det gode møde samt 

opsamling i plenum.  

Skolebestyrelsen byder den nye 

elevrådsformand Magnus Bjerre 

Bak velkommen.  

 

Et godt møde er, når: 

- Der udrettes noget, 

træffes beslutninger, der 

gør en forskel. 

- Der er en tydelig 

struktur/dagsorden med 

tid nok. 

- Deltagerne er forberedte. 

- Alle meninger og 

synsvinkler kommer i spil. 

 

Konkrete bud på, hvordan 

det opnås: 

- Holde boldøje. 

- Møde forberedt op.  
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- God tone i åbne og 

relevante debatter, hvor 

alle byder ind samt har 

taleret- og tid. 

- Engagement og interesse. 

- Fællesskab, vi kender 

hinanden og er lyttende.  

- Konkrete dagsordner og 

styring. 

- Komme med input til 

dagsordenen.  

- Færre punkter og dermed 

mere tid til drøftelse pr. 

punkt.  

- Videooptagelse som 

forberedelse til møder. 

2. 19.15-19.25 Nyt fra eleverne 
(I) 

Orientering fra elevrådet. 

 

- 7. årgang vil gerne have 

lov til at forlade skolens 

matrikel i 12-frikvarteret.  

- Udbuddet af valgfag på 

7.-9. årgang er svundet 

meget ind. For nogle år 

siden, kunne man vælge 

juniortræner og andre 

spændende fag.  

- Eleverne føler at 

skoledagen er meget lang.  
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- Elevrådet vil opfordre til at 

Kongehøjskolen får lavet 

en Keyhanger med 

skolens logo på. 

  

Beslutning:  

- Udskolingsafdelingen 

følger skolebestyrelsens 

princip, hvor eleverne i 8.-

9. årgang må forlade 

skolens matrikel i 12-

frikvarteret. 7. årgang er 

vurderet for unge til at 

forlade skolens matrikel.  

- Elevrådet bedes indhente 

3 tilbud på Keyhangere, T-

shirts og/eller drikkedunk 

med logo til fremlægges 

for Skolebestyrelsen til 

videre beslutning.  

- Ifølge Skolebestyrelsens 

årshjul 2020-21 skal der 

føres tilsyn med 

Timefordelingsplanen i 

december, hvor valgfag i 

udskolingen samt den 

lange skoledag vil blive 

drøftet nærmere. Elevrådet 
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vender tilbage til 

skolebestyrelsen med en form 

for prioriteret ønskeliste 

angående valgfag på 9. 

årgang. 

3. 19:25-19:40 Skolebestyrelsens 
opgaver 

(D, B) 

At drøfte årshjulet for Skolebestyrelsens 

opgaver for indeværende skoleår. Eventuel 

nedsættelse af diverse udvalg.  

 

Skolebestyrelsen skal: 

Vedtage årshjulet for skoleåret 2020-21. 

Beslutte oprettelse af andre udvalg foruden 

økonomiudvalg.  

 

Bilag: 

Bilag 3.0 Skolebestyrelsens årshjul for 

skoleåret 2020-21. 

Bemærkninger til årshjulet: 

- Princippet om Åben skole 

er fra foråret 2020, hvor 

det ikke vil blive revideret 

i indeværende skoleår.  

- De områder som 

bestyrelsen har ønsket at 

få på, er sat på årshjulet, 

men der er forsat 

mulighed for at sætte 

andre punkter på 

dagsordenen.  

- Tilsyn betyder at 

Skolebestyrelsen skal 

høre om, hvordan diverse 

tiltag og økonomiske 

beslutninger er udmøntet 

og kommer til udtryk.  

- Da skolens H & D lokale og 

legeplads ikke er færdig 

endnu, udsættes dette 

tilsyn til januar 2021, hvor 
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punktet også figurere på 

årshjulet.   

 

Beslutning ift. oprettelse af 

udvalg: 

- Der er oprettet et 

økonomiudvalg bestående 

af Agnethe Nørskov 

Nielsen, Camilla Bjørn, 

Elisabeth Gyvelgaard og 

Vibeke Domar. 

- Der oprettes et Den-

lokale-skole udvalg 

bestående af Maibritt 

Sand Nielsen og Martin 

Helt Brunsgaard. 

- Der oprettes et 

Kommunikations- og 

brandingudvalg med en 

opgave bestående af 

Christoffer Wang Vildbæk, 

Agnethe Nørskov Fischer 

og Claus Møller Knudsen. 

- Der oprettes et 

bæredygtigheds udvalg 

bestående af Stine Møller 

Jacobsen.  
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Medlemmerne af 

Skolebestyrelsen opfordres til at 

komme med input til en 

beskrivelse af udvalgene, hvilke 

drøftes på næste møde. 

4. 19.40-19.55 Skolens og 

forældrevalgtes 
erfaringer fra 

nødundervisning 

under Corona 
(I, D) 

At informere om skolens og forældrevalgtes 

erfaringer om nødundervisningsperioden i 

skolelukningen under Corona i foråret 2020.  

 

Skolestyrelsen skal: 

Besvare anonymt spørgeskema i bilag 4.1 

inden mødet (klik på linket, der leder til 

Forms, hvor spørgeskemaet ligger – deadline 

d. 27/10-20).  

Forholde sig til erfaringerne gjort af skole og 

forældrevalgte samt komme med 

anbefalinger til det fremadrettede arbejde.  

  

Bilag: 

Bilag 4.0 Opsamling fra corona uv 

Bilag 4.1 Link – Spørgeskema til evaluering af 

Coronaperioden - forældrevalgte 

https://forms.office.com/Pages/ResponsePage.aspx?id

=_FyTtrkZCEy1KJ_ctZf883xouTXWSKhJppj33czd2OdU

MjVUS0xYVTFONktUVDZIQkw1Uko4SlVUNS4u 

Skolebestyrelsens anbefalinger 

til det fremadrettede arbejde 
er: 

- Udendørs aktiviteter.  

- Fordelene ved Teams.  
- Så få voksne pr. klasse 

og skift af voksne om 
dagen særligt i 

Indskolingsafdelingen.   

En mere glidende overgang for 

eleverne i 3. og 6. årgang til ny 

afdeling ved at de flytter 

klasselokale og får tilknytning 

inden sommerferien. 

5. 19.55-20:10 PLC-team 
(I, T) 

At informere om PLC-teamets herunder 
vejledernes arbejde i det kommende skoleår.  

I indeværende skoleår vil PLC-

teamet arbejde med Aabenraa 

https://forms.office.com/Pages/ResponsePage.aspx?id=_FyTtrkZCEy1KJ_ctZf883xouTXWSKhJppj33czd2OdUMjVUS0xYVTFONktUVDZIQkw1Uko4SlVUNS4u
https://forms.office.com/Pages/ResponsePage.aspx?id=_FyTtrkZCEy1KJ_ctZf883xouTXWSKhJppj33czd2OdUMjVUS0xYVTFONktUVDZIQkw1Uko4SlVUNS4u
https://forms.office.com/Pages/ResponsePage.aspx?id=_FyTtrkZCEy1KJ_ctZf883xouTXWSKhJppj33czd2OdUMjVUS0xYVTFONktUVDZIQkw1Uko4SlVUNS4u
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Skolestyrelsen skal: 
Forholde sig til PLC-teams og vejledernes 

arbejde for det kommende skoleår. 
Bilag: 
5.0 Video – Oplæg om PLC-teamet 

Kommunes Strategi for 

skoleområdet 2021-25 ift. 

hvordan vejlederene arbejder 

med strategiens mål samt deres 

individuelle handleplaner for 

vejlederområdet. Princippet om 

Åben Skole ses i særdeleshed i 

sammenhæng med PLCs opgave 

ift. kulturformidling. Princippet 

har været drøftet i PLC-teamet, 

da Skolebestyrelsen 

udarbejdede princippet. 

Skolebestyrelsen har mulighed 

for i drøftelsen om 

timefordelingsplanen at komme 

med indspark ift. antallet af 

vejledertimer. 

6. 20:10-20:20 Ændring af takst 
for SFO 2 

(D,B) 
 

 

Ændring af takster for SFO 2 
 

Indstilling fra ledelsen: 
at hæve den nuværende takst fra 700 kr. til 

900 kr. 
Begrundelse: 

En SFO 2 plads koster pt. 700,00 kr. pr mdr. 
incl. morgenåbning. 

 

Det bemærkes, at SFO 2 er et 

billigt tilbud ift. åbningstiden 

samt pris også set i forhold til 

andre SFOer og klubber i 

kommunen. Det er et vanskeligt 

tidspunkt at tage forespørgslen 

op, da tilbuddet grundet Corona 

er begrænset, hvor en 

prisstigning kan give incitament 

for at melde sit barn ud af SFO2. 

https://youtu.be/ucZzL35pMnk
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Børn, der benytter sig af SFO 2 tilbud må 

komme i alle ferieperioder, på lige fod med 
SFO1. 

 
Har en familie søskende, som har et tilbud i 

SFO 1, gives der søskende rabat og 
dermed betaler man kun 350,00 kr pr mdr for 

et SFO 2 tilbud. 

 
Så sammenligner man SFO 1 (ca. 1500 

kr.mdr.) og SFO 2 tilbuddet, så er SFO 2 
tilbuddet er meget billigt. 

 
Skolestyrelsen skal: 

Drøfte ledelsens indstilling og sammen med 
ledelsen beslutte taksten for SFO2 

 
 

Det bemærkes, at der er et 

mindre fald i forældrebetalingen 

til SFO2. Det er væsentligt, at 

det kommunikeres tydeligt ud, 

hvad der er af aktiviteter i SFO2. 

Her ser Skolebestyrelsen et 

udviklingspotentiale.  

 

Beslutning: 

Skolebestyrelsen giver 

opbakning til en takststigning, 

med virkning fra 1/8-21. Vibeke 

Domar sender ansøgningen 

hertil. Bliver ansøgningen afvist 

træffes der en 

formandsbeslutning.   

7. 20:20-20:35 Års- og elevplaner 
(I, T) 

At informere om skolens årsplaner og 
elevplaner for indeværende skoleår.  

 
Skolestyrelsen skal: 

Gennemse videoen i bilag 7.0 inden mødet. 
Tilsyn med årsplaner og hvordan 

elevplanerne for skoleåret 2020-21 laves. 

 
Bilag: 

7.0 Video – Meebook og års- og elevplaner 
https://vimeo.com/403362981 

  

Udsættes til næste møde, og 

skolebestyrelsen udbeder sig 

mere information om, hvordan 

elev- og årsplaner laves på 

Kongehøjskolen. 

https://vimeo.com/403362981
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7.1 Link – UVM Elevplaner i folkeskolen 

https://www.uvm.dk/folkeskolen/elevplaner-
nationale-test--trivselsmaaling-og-

sprogproever/elevplaner  
 

7.2 Link – UVM Læseplaner/årsplaner i 
folkeskolen 

https://www.uvm.dk/folkeskolen/fag-timetal-

og-overgange/faelles-maal/om-faelles-maal  

8. 20:35-20:50 Skolens hverdag  

(I) 
a) Økonomi  

bilag 8.0 økonomirapport pr. 30.9 

Bilag 8.1 Notat til  

b) Status på Corona 

c)øvrigt 

a) Det går godt med økonomien. 

Det procentvise forbrug følges 

meget fint. 

Fagudvalgsformændene har fået 

en pulje penge til deres 

disposition til investering af 

materialer til eleverne. Målet er 

at økonomien går i nul for 

indeværende økonomiår. 

 

b) Skolen har haft de første 

smittetilfælde blandt elever, 

hvorfor skolen hjemsendte 2 

klasser pga. smitte. Der har 

været enkelte 

forældrehenvendelser, hvor 

man er uforstående over for 

skolens tavshed omkring, hvem 

der er smittet. Skolen 

https://www.uvm.dk/folkeskolen/elevplaner-nationale-test--trivselsmaaling-og-sprogproever/elevplaner
https://www.uvm.dk/folkeskolen/elevplaner-nationale-test--trivselsmaaling-og-sprogproever/elevplaner
https://www.uvm.dk/folkeskolen/elevplaner-nationale-test--trivselsmaaling-og-sprogproever/elevplaner
https://www.uvm.dk/folkeskolen/fag-timetal-og-overgange/faelles-maal/om-faelles-maal
https://www.uvm.dk/folkeskolen/fag-timetal-og-overgange/faelles-maal/om-faelles-maal
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overholder sin tavshedspligt, 

men vil, skulle der ske smitte 

igen, informerer ledelsen hele 

skolen. Klasserne er vendt 

tilbage til skole igen efter at alle 

elever er blevet testet to gange. 

Skolen har lavet yderligere 

skærpelser og tiltag på grund af 

den stigende smitte. Ledelsen 

har sendt en opdateret guide ud 

på Aula til personale og forældre 

ift. retningslinjerne omkring 

Corona. Der er ligeledes lavet en 

pixiudgave af en guide til 

forældre, hvordan de skal 

forholde sig og handle i tilfælde 

af smitte. Denne bliver oversat 

til farsi og engelsk. 

Skolebestyrelsen sætter pris at 

de er informeret på samme 

niveau som personalet. 

9. 20.50-21.00 Evt.  Ingen kommentarer.  

 


